
PROTOKÓŁ NR XVI/2007 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 9 listopada 2007 roku 
 

 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

9 listopada 2007 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 13
00

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk otwierając sesję 
Rady Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności /załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na sali obecnych było 15 radnych 

na ustawowy skład liczbowy 15. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy    p. Zygmunt Bigos 

3. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

4. Radny Powiatu Grójec     p. Witold Wójcik 

5. Przedstawiciel Biura Poselskiego Senatora RP p. Stanisława 

Karczewskiego     p. Karolina Steczkowska 

6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

7. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk złożył na ręce p. 

Dyrektor Karoliny Steczkowskiej serdeczne gratulacje z wygranych wyborów 

dla p. Senatora Stanisława Karczewskiego. Oficjalnie gratulacje zostaną 
przekazane na sesji na której p. Senator Stanisław Karczewski będzie obecny. 

 
PKT 1 

Na sekretarza obrad radny p. Jan Olszak zgłosił kandydaturę radnego p. Roberta 

Sierajewskiego, który wyraził zgodę. W głosowaniu za – 15 na stan obecnych 

15 radnych radny p. Robert Sierajewski został sekretarzem obrad. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że każdy 

radny otrzymał proponowany porządek obrad i zapytał czy są uwagi i 



propozycje do porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady 

Miejskiej postawił wniosek aby do porządku obrad sesji Rady wprowadzić 
punkt 7 dotyczący przyjęcia informacji o przebiegu i realizacji budżetu miasta i 

gminy za I półrocze 2007 roku. W głosowaniu za – 15 na stan obecnych 15 

radnych wniosek został przyjęty. Przystąpiono do głosowania nad 

proponowanym porządkiem obrad sesji Rady Miejskiej. W głosowaniu za – 15 

na stan obecnych 15 radnych porządek obrad sesji Rady Miejskiej został 

przyjęty w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Przyjęcie informacji o przebiegu i realizacji budżetu miasta i gminy za I 

półrocze 2007 roku. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok; 

b) przekazania gruntów w użytkowanie wieczyste oraz nieodpłatnego 

przeniesienia własności budynków i innych urządzeń na rzecz Gminnej 

Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w Nowym Mieście nad Pilicą; 
c) określenia zasad udzielenia i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą dla przedszkoli niepublicznych. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że będą 
przyjmowane dwa protokoły z sesji ponieważ ostatnia sesja Rady była sesją 
uroczystą i protokół z sesji nie został przyjmowany. Poinformował, że protokoły 

zostały wyłożone do wglądu i zapytał czy są uwagi do protokołów. Uwag nie 

zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów z 

poprzednich sesji Rady. W głosowaniu za – 15 na stan obecnych 15 radnych 

protokoły zostały przyjęte. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą p. Król Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

Komisja Gospodarczo – Budżetowa obradowała wspólnie z Komisją Rewizyjną. 
Przewodniczyła obradom p. Teresa Dudek i ona złoży sprawozdanie z 

działalności Komisji. 



Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Dudek Teresa 

poinformowała, że wspólnie z Komisją Gospodarczo – Budżetową odbyło się 
posiedzenie w dniu 6 listopada 2007 roku na którym zajmowano się 
następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady: 

• w sprawie przekazania gruntów w użytkowanie wieczyste oraz nieodpłatnego 

przeniesienia własności budynków i innych urządzeń na rzecz Gminnej 

Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w Nowym Mieście nad Pilicą; 
• w sprawie określenia zasad udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą dla przedszkoli niepublicznych; 

• zmian w budżecie miasta i gminy na 2007 rok 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji.  

Poinformowała, że członkowie Komisji zostali zapoznani przez Inspektor p. 

Tomasza Bogackiego z projektem uchwały w sprawie przekazania gruntów w 

użytkowanie wieczyste oraz nieodpłatnego przeniesienia własności budynków i 

innych urządzeń na rzecz Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” w 

Nowym Mieście nad Pilicą. Członkowie Komisji po zapoznaniu się z w/w 

projektem uchwały w głosowaniu zaopiniowały go pozytywnie. Następnie 

Skarbnik Miasta i Gminy poinformowała o zasadach udzielania i rozliczania 

dotacji z budżetu Gminy Nowe Miasto nad Pilicą dla przedszkoli 

niepublicznych. Do tej pory w uchwale i regulaminie był zapis nie mniej niż 
75% teraz należałoby to uściślić. Komisje po zapoznaniu się z tematem w 

głosowaniu wnioskowali o przyznanie dotacji 75%. 

Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator zapoznała członków Komisji ze 

zmianami w budżecie informując jednocześnie , że do sesji będą jeszcze zmiany 

w związku z tym, że zbliża się koniec roku i ciągle przychodzą jakieś dotacje 

których nie przekazano wcześniej i w związku z tym na sesji będą już 
przygotowane ostateczne zmiany. Burmistrz Miasta i Gminy zwróciła się z 

prośbą do Komisji aby się zastanowili i zdecydowali nad sprawą wypłacania 

stypendium dla uczniów. Środków Gmina można by rzec nie dostała bo jest ich 

tak mało że nie wystarczy na pokrycie stypendium na jeden miesiąc, a 

wniosków jest bardzo dużo. Członkowie Komisji po dokładnym zapoznaniu się 
z możliwościami finansowymi jakie zostały przekazane do Urzędu i na jakie 

może dodatkowo przeznaczyć stwierdzono, żeby stypendium wypłacić tylko II i 

III grupie do końca roku budżetowego. 

Członkowie Komisji wystosowali następujące wnioski: 

• Wniosek o zabezpieczenie przystanku autobusowego przy zakręcie w 

Sacinie w stronę Rawy Mazowieckiej. 

• Wniosek o wycięcie suchych drzew przy drodze powiatowej Sacin – 

Rosocha 

 

Przewodniczący Komisji Oświatowo- Społecznej Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą p. Lech Staniszewski poinformował, że w okresie 



międzysesyjnym Komisja obradowała w dniu 25 października 2007 roku na 

którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z funkcjonowaniem i finansowaniem OSP w naszej 

gminie. 

2. Zapoznanie się i omówienie propozycji o budowie zalewu na terenie wsi 

Pobiednej, Woli Pobiedzińskiej i Gostomi. 

3. Znaki drogowe i oświetlenie ulic na terenie miasta i gminy. Kontrola 

stanu sanitarnego wokół cmentarzy na ternie miasta i gminy. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 

Członkowie Komisji zapoznali się z funkcjonowaniem i finansowaniem OSP w 

naszej Gminie gdzie zatrudnionych jest 5 kierowców i są 4 etaty. Kierowcy 

pełnią całodobowe dyżury. Jest to zasadne dlatego, że jest u nas tzw. punkt 

alarmowy (namiastka Gminnej Straży Pożarnej). Komisja stwierdziła, że jest to 

zasadne aby utrzymać punkt alarmowy kierując się bezpieczeństwem w gminie. 

W Nowym Mieście potrzebna jest całodobowa ochrona przeciwpożarowa z 

uwagi na to, że została zlikwidowana Zawodowa Straż Pożarna w Jednostce 

oraz w związku z tym, że jednostka OSP w Nowym Mieście jest wyposażona w 

bardzo dobry sprzęt.  
Komisja wnioskuje o nie zmniejszanie finansowania OSP oraz co jest bardzo 

ważne i to należy podkreślić utrzymać ten punkt alarmowy. 

Z uwagi na brak osób zainteresowanych budową zalewu na terenie wsi 

Pobiedna, Wola Pobiedzińska i Gostomia nie wypracowano zdania na temat 

budowy zalewu na tych konkretnych terenach. Decyzja zostanie podjęta na 

szerszym forum po zapoznaniu się z możliwościami i warunkami inwestorów 

Natomiast jeżeli chodzi o budowę zalewu na terenie Gminy to nie ulega 

wątpliwości, że dobrze by było gdyby taki zalew powstał. Komisja skłania się 
do budowy zalewu o dużej powierzchni. 

Członkowie Komisji udali się na cmentarze aby sprawdzić ich stan sanitarny. Po 

oględzinach stwierdzono, że najlepiej prezentuje się cmentarz i teren wokół 

cmentarza w Żdżarach. Jest tam bardzo czysto wybudowany jest bardzo ładny 

parking. Na pozostałych również jest czysto z tym że Komisje wnioskują aby w 

przyszłości również pomyśleć o terenach do parkowania przy cmentarzu w 

Łęgonicach oraz w Nowym Mieście nad Pilicą na całej długości cmentarza przy 

drodze wojewódzkiej.  

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej odczytał wnioski które 

wypracowano na posiedzeniu: 

1. Ustawić znak informacyjny z napisem Gostomia – 2km, Pobiedna. 

2. Wymienić znaki informacyjne przy drodze powiatowej Nowe Miasto – 

Tomczyce. 

3. Ustawić lustro w Pobiednej przy zjeździe z Nowego Miasta przy ostrym 

zakręcie (przy kapliczce). 



4. Komisja wnioskuje o rozwinięcie oświetlenia do końca wsi Gostomia 

(góry) oraz uzupełnienie oświetlenia w miejscowości Osiczyna. 

5. Odnośnie budowy parkingu w Żdżarach komisja stwierdziła, że 

należałoby postawić plastikowe słupki z odblaskiem dla poprawy 

bezpieczeństwa. Oraz wnioskuje się aby w przyszłości pomyśleć o takich 

parkingach przed cmentarzem w Nowym Mieście na całej długości 

cmentarza przy drodze wojewódzkiej oraz o parkingu przy cmentarzu w 

Łęgonicach. 

6. Odnośnie konserwacji oświetlenia na terenie naszej gminy Komisja 

zwróciła uwagę na nienależyte wywiązywanie się z prac 

konserwatorskich i konserwacja stanowi wiele do życzenia. 

 

PKT 5 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedłożyła sprawozdanie z 

działalności za okres międzysesyjny tj od 21 września 2007 roku do 8 listopada 

2007 roku: 
1. W dniu 04 października 2007r. przedstawiciele Samorządu Miasta i Gminy 

 Nowego Miasta uczestniczyli we Mszy Świętej w kościele kapucynów w 

 Nowym Mieście w 50 rocznicę Święceń Kapłańskich O. Franciszka 

 Rożkowskiego, O. Damiana Zawitkowskiego, O. Floriana Duchniewskiego, 

 O. Tytusa Pluta i O. Maksymiliana Macioszek. 

 Czcigodnym Ojcom wręczono listy gratulacyjne oraz kwiaty. 

2. W dniu 12 października 2007r. (piątek)  w kościele parafialnym w Nowym 

 Mieście nad Pilicą rozpoczęły się uroczystości obchodów Dziesięciolecia 

 Patrona Nowego Miasta Błogosławionego Honorata.  

 Mszy świętej przewodniczył Biskup Józef Zawitkowski. 

3. W dniu 13 października 2007r. (sobota) Rada Miejska nadała Ojcu  

 Gabrielowi Bartoszewskiemu tytuł Honorowego Obywatela Nowego  

 Miasta nad Pilicą. 

4. W dniu 13 października 2007r. w Sanktuarium Bł. Honorata uczestniczyła  

 wraz z radnymi Rady Miejskiej, pracownikami Urzędu Miasta i Gminy, 

 pocztami sztandarowymi w uroczystościach obchodów Dziesięciolecia Patrona 

 Nowego Miasta Błogosławionego Honorata. Mszy świętej przewodniczył 

 Biskup Andrzej Franciszek Dziuba. 

5. W dniach 12 i 15 października br. uczestniczyła w uroczystych akademiach  

 w Publicznej Szkole Podstawowej w Nowym Mieście n.P. i Publicznym 

 Gimnazjum w Nowym Mieście n.P.  z okazji „Dnia Edukacji Narodowej”. 

6. Poinformowała że rozstrzygnięto przetarg na dostawę lekkiego oleju opałowego 

do szkół w Nowym Mieście nad Pilicą. Wpłynęło 6 ofert. Najdroższa oferta za 

sumę 2441,22zł za 1m
3 

. Wybrano ofertę najtańszą firmy MEGATERM Robert 

Druszcz Radom ul. Żelazna 1 za kwotę 2369,24zł/m
3 

. 

7. Zweryfikowano podania o stypendium. Wpłynęło 212 wniosków: 

 15 wniosków – przekracza dopuszczalne kryterium 351,-zł. 



 Pozostałe wnioski to: 

 24 - kwota świadczeń 78,-zł/m-c co stanowi 1.872,-zł/m-c, 

 48 -  kwota świadczeń 62,-zł/m-c co stanowi 2.976,-zł/m-c 

 125- kwota świadczeń 45,-zł/m-c co stanowi 5.625,-zł/m-c 

    Razem miesięcznie          10.473,-zł/m-c 

8. W dniu 25 października br. odbył się przetarg na sprzedaż lokali położonych  

 w budynku przy ul. Rawskiej 19 (dawna weterynaria). Do przetargu zgłosiła się 
 jedna osoba, która nabyła lokal nr 3 (po notariuszu) za cenę 55.550zł. 

9. Sąd Rejonowy w Grójcu wezwał Gminę Nowe Miasto nad Pilicą na rozprawę w 

 dniu 04 grudnia 2007r. Wnioskodawca Maria i Jan Baliccy domagają się od 

 Urzędu Miasta i Gminy odszkodowania i zadość uczynienia w kwocie 35.000zł 

 za zmianę planu zagospodarowania przestrzennego, zajmując tym nowym 

 planem część działki pod ulicę celu publicznego. 

10. W dniu 31 października br. został rozstrzygnięty przetarg na karosację 
 samochodu pożarniczego dla OSP Żdżary – zakup współfinansowany ze 

 środków Województwa Mazowieckiego. Całość zadania zamknie się kwotą  
 99.938,00zł z czego Marszałek Województwa w wysokości 72.529zł, 

 UMiG – 10.000zł oraz jednostka OSP Żdżary – 10.000zł. 

 Wybrana została oferta firmy BONEX z siedzibą w Kamienicy Polskiej. 

11. W przetargu nieograniczonym na budowę przejścia rurociągów 

 wodociągowych (przejścia poprzeczne szt. 7) pod drogą wojewódzką nr 728  

 w Żdżarkach wybrano wykonawcę – firmę Roboty Ziemne i Instalatorstwo 

 Elektryczne Pan Stanisław Bednarski zam. Grudzeń Kolonia 7, 26-332 Sławno 

 za kwotę 79.101,26zł brutto. 

 Oferta spełniała wszystkie warunki określone w zamówieniu i była najtańsza. 

 Podpisana została umowa z wykonawcą, roboty są kontynuowane. 

 Drugą ważną ofertę złożyła firma Instalatorstwo Sanitarne i C.O. Budowa Sieci 

 Wod. – Kan. z Brzezin za kwotę 131.511,84zł brutto. 

12.  Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała, że została 

opracowana dokumentacja na sieć wodociągową z przyłączami we wsi 

 Wierzchy (do granicy gminy) i częściowo we wsi Sańbórz. 

 Wg kosztorysu inwestorskiego koszt zadania wynosi 390.744,41zł brutto  

 (z tego sieć długości 3.318 mb – 353.890,08zł, przyłącza szt. 12 o długości 

 478m – 36.854,33zł). 

13. Zmieniona została dokumentacja na sieć wodociągową z przyłączami we wsi 

 Dąbrowa – Józefów. Ze względu na sprzeciwy 3 mieszkańców skrócono sieć  
 i zmniejszono ilość przyłączy (zachodnia strona od drogi gminnej Dąbrowa - 

 Józefów). Wg kosztorysu inwestorskiego koszt sieci z przyłączami wynosi 

 586.197,95zł netto. 

14.Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska serdecznie zaprosiła na 

uroczystość patriotyczno – religijną upamiętniającą rocznicę odzyskania 

niepodległości, która odbędzie się w dniu 11 listopada 2007r. (niedziela) w 

Nowym Mieście nad Pilicą. 
 Program uroczystości: 

• Godz.12
00 

Msza Święta w intencji Ojczyzny w kościele Parafialnym 

w Nowym Mieście n.P.  



• Po Mszy Świętej – złożenie wiązanek kwiatów przed pomnikiem na 

Placu Kościuszki.  

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk podziękował wszystkim 

za udział w uroczystościach październikowych, odczytał list z podziękowaniem 

od Ojca Gabriela Bartoszewskiego – Honorowego Obywatela Nowego Miasta 

nad Pilicą, odczytał list od Senatora RP p. Stanisława Karczewskiego oraz od 

Pana Mirosława Maliszewskiego posła na Sejm poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym wpłynęło pismo w sprawie oświadczeń majątkowych jego i 

Burmistrza Miasta i Gminy gdzie nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. 

Poinformował o szkoleniach w których uczestniczył wraz z Burmistrz oraz z 

pracownikami Urzędu. Odczytał pismo od komitetu budowy pomnika Piotra 

Wysockiego z prośbą o wsparcie finansowe powyższego przedsięwzięcia. 

 

 

 

PKT 7 
Skarbnik Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą p. Ewa Bator 

przedstawiła informację o przebiegu i realizacji budżetu miasta i gminy. 

Powiedziała, że zgodnie z terminem czyli do dnia 31 sierpnia 2007 roku 

przesłano do RIO i przekazano Radzie w/w informację. Poinformowała, że 

dchody budżetu zostały uchwalone w wysokości 16 174 712 zł natomiast 

wydatki w wysokości 16 760 577 zł gdzie planowany deficyt budżetu wyniósł 

585 865 zł. Źródłem finansowania deficytu budżetowego zaplanowano 

zaciągnięcie kredytów i pożyczek w kwocie 200 000 zł oraz nadwyżką 
budżetową w kwocie 385 865 zł. W budżecie zaplanowano również spłatę 
pożyczki w wysokości 163 000 zł zaciągniętej w WFOŚiGW w Warszawie na 

zadanie inwestycyjne pod nazwą „Przebudowa i rozbudowa stacji uzdatniania 

wody w Żdżarach”. Planowane rozchody zostały pokryte nadwyżką budżetową 
z lat ubiegłych. Skarbnik poinformowała, że uchwalony przez Radę plan 

dochodów budżetowych miasta i gminy po uwzględnieniu wszystkich zmian 

wprowadzonych w pierwszym półroczu 2007 roku wynosi 13 784 772, 00 zł 

uzyskane dochody w tym okresie ostały zrealizowane w wysokości 

7 648 653,00 zł co stanowi 55,49% planowanych dochodów na 2007 rok. 

Wydatki budżetowe w I półroczu 2007 roku po wprowadzeniu wszystkich 

zmian wyniosły 15 611 681,00 zł. Wykonanie wydatków w tym okresie zostało 

zrealizowane w wysokości 6 021 621,93 zł co stanowi 38,57 %. Realizacja 

wydatków bieżących przebiegała rytmicznie i zgodnie z założonym planem, 

natomiast realizacja wydatków inwestycyjnych zwłaszcza płatności 

finansowych będzie realizowania w drugim półroczu. W okresie od 1 stycznia 

2007 roku do 30 czerwca 2007 roku Burmistrz Miasta i Gminy dokonał 

umorzeń zobowiązań pieniężnych na kwotę 22 873,00 zł z czego kwota 



20 878,00 zł przypada na podatek od nieruchomości od SPZOZ w Nowym 

Mieście nad Pilicą, natomiast kwota 1 995,00 zł przypada na umorzenie 

łącznego zobowiązania pieniężnego od osób fizycznych. W okresie I półrocza 

nie dokonywano rozłożeń na raty i przesunięć terminów płatności podatków i 

opłat. Miasto i Gmina na dzień 30 czerwca 2007 roku posiadała należności 

wymagalne i wynosiły one 347 128,84 zł. Z przedstawionych informacji 

wynika, że realizacja budżetu miasta i gminy w I półroczu 2007 roku była 

prawidłowa. Terminowo realizowano wszystkie zobowiązania pieniężne, w tym 

raty pożyczki na rzecz WFOŚ iGW w Warszawie – 81 500 zł. W związku z 

powyższym zadłużenie gminy zmniejszyło się w stosunku do końca ubiegłego 

roku i wynosi 407 500,00 zł, co stanowi około 3% planowanych dochodów 

ogółem.Na dzień 30 czerwca 2007 roku w budżecie gminy wystąpiła nadwyżka 

budżetowa w wysokości 1 627 031,07 zł. Na koniec okresu sprawozdawczego 

nie wystąpiły zobowiązania wymagalne. /Informacja stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu/. Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do 

przedstawionego sprawozdania. Pytań nie stwierdzono, sprawozdanie z 

wykonania budżetu zostało przyjęte w głosowaniu za – 15 na stan obecnych 15 

radnych. 

 

PKT 8a 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta i gminy na 2007 rok. Poprosił p. Skarbnik Ewę Bator o 

zreferowanie projektu uchwały w w/w sprawie. Skarbnik Miasta i Gminy p. 

Ewa Bator poinformowała, że na zmiany w budżecie składają się przede 

wszystkim: dotacje otrzymane oraz przyznanie zwiększenia dotacji na określone 

zadania. W wyniku wprowadzonych zmian dochody zwiększa się o kwotę 
306 187 zł gdzie dochody po zmianach wynoszą 14 318 345 zł, wydatki 

natomiast zwiększa się o kwotę 222 308 zł i po zmianach wydatki wynoszą 
15 652 996 zł. W wyniku powyższych zmian deficyt ulega zmniejszeniu i 

wynosi 1 334 651 zł. Tworzy się nowe zadania inwestycyjne pod nazwą: 
• Monitoring wizyjny w szkołach – 22 064 zł 

• Autobus do przewozu niepełnosprawnych uczniów – 270.000 zł 

• Urządzenie wysokociśnieniowe do czyszczenia sieci kanalizacyjnych 

PYTON 120/50  - 41.000 zł z przeznaczeniem dla ZUK 

• Pług odśnieżny do ciągnika URSUS 5314 – 7000 zł 

Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. 

W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XVI/99/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

 
 



PKT 8b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie przekazania gruntów w użytkowanie wieczyste oraz 

nieodpłatnego przeniesienia własności budynków i innych urządzeń na rzecz 

gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę 
Nr XVI/100/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 8c 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Nowe 

Miasto nad pilicą dla przedszkoli niepublicznych. Przewodniczący rady 

poinformował, że nad uchwałą pracowały Komisje Rady i zapytał czy są 
pytania. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych uchwalono uchwałę 
Nr XVI/101/2007 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

PKT 9 
Przewodnicząca osiedla Nr 1 p. Pardej Helena zapytała co dalej z programem 

rewitalizacji miasta.w czerwcu składane były wnioski i chciałaby zapytać jak 

dalej będzie ta sprawa wyglądała. Następna sprawa to prośba do p. Burmistrz 

aby zmobilizowała służby sprzątające do uprzątnięcia zgniłych liści po sezonie 

jesiennym. Sołtys wsi Dąbrowa Józefów p. Jadwiga Pęzik prosiła o 

uwzględnienie w budżecie miasta i gminy środków na wodociąg bo przez 8 lat 

nic w tym kierunku się nie dzieje. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska odpowiadając p. Pardej 

stwierdziła, żeby Zarządcy Wspólnot umówili się z p. Bogdańską która wskaże 

im co mają dalej robić, z tego co ona się orientuje potrzebne jest Studium 

wykonalności i wtedy jak to będą mieli to trzeba będzie złożyć wnioski. Jeżeli 

chodzi o uprzątnięcie liści to porozmawia z p. Misztalem i to będzie zrobione. 

 

PKT 10 
Wolnych wniosków nie zgłoszono. W związku z wyczerpaniem porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała       Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


